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Verslag tekst:  Voorgestelde 
behandeling 

 

1.  Opening en vaststelling van de agenda 

De voorzitter opent de vergadering. Toegevoegd aan de agenda onder punt 3: Jaaroverzicht 2020. 

 

2. Verslagen en algemene organisatie        

a. Mededelingen        Ter informatie 

n.v.t. 

b. Verslag en besluitenlijst vergadering AB d.d. 2 december 2020    Ter besluitvorming 

Het verslag en de besluitenlijst worden ongewijzigd vastgesteld.  

 

c. Verslag en besluitenlijst extra AB d.d. 20 januari 2021   Ter besluitvorming 
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De heer Van Rumund heeft n.a.v. het verslag twee opmerkingen over de raadsinformatiebrief m.b.t. de 

huisvesting:  

- Hij stelt dat het woord “integrale” bij “integrale huisvestingskosten  in de brief geschrapt zou moeten. 

- Besproken is dat de verevening van huisvestingskosten na de gemeenteraadsverkiezingen zijn 

beslag zou krijgen. Dus vanaf 2024. Hij zou dat jaartal in de aanbiedingsbrief bij de begroting 

verwerken. 

De voorzitter stelt voor deze opmerkingen inhoudelijk te behandelen bij agendapunt 3.  

Mw. Hoytink geeft aan in de vergadering te hebben aangegeven het niet eens te zijn om de financiële 

consequentie van het ingroeimodel ten laste te brengen van het financieel resultaat VGGM. Zij vraagt dit toe 

te voegen aan het verslag. Het verslag wordt hierop aangepast. 

  

3. Ontwerp-begroting VGGM 2022       Ter besluitvorming 

De heer Janssen geeft middels een presentatie een toelichting op het jaaroverzicht 2020 en op de 

ontwerpbegroting 2022.  

De voorzitter geeft complimenten t.a.v. de heldere en moderne wijze waarop in het jaaroverzicht inzicht wordt 

gegeven over wat VGGM gedaan heeft. T.a.v. de ontwerpbegroting geeft hij aan dat de vraag aan de orde is 

of de voorliggende begroting voor een zienswijzeprocedure kan worden aangeboden aan de 

gemeentebesturen.     

 

De heer Van Riswijk geeft aan in te stemmen met de voorliggende ontwerpbegroting met dien verstande dat 

hij aangetekend wil hebben dat hij de effecten van de verdeelsleutel liefst in één keer en integraal had 

verwerkt. Dhr. Van Rumund sluit zich daarbij aan.  

De heer Breunissen vraagt naar de besluitvorming over de bestemming van het resultaat. Wordt deze ook 

voorgelegd voor zienswijze? Dit blijkt het geval. Verder vraagt hij om in de aanbiedingsbrief melding te maken 

van het onderzoek naar de totale kostenomvang (benchmark Veiligheidsregio en overhead) waarbij wordt 

uitgelegd dat dit voor de GGD later komt. De aanbiedingsbrief wordt hierop aangevuld.     

 

Mevrouw Weststeijn wijst erop dat de aanbiedingsbrief eerst een stuk uitgebreider was dan nu. De huidige 

compacte versie is wel erg karig. De heer Slofstra heeft aan dat er ruimte is om voor individuele raden 

aanvullende ondersteuning te bieden. Het is aan de colleges om de eigen raden te informeren. Het is fijn om 

dat langs dezelfde weg te doen. De voorlichting van de raadsleden in de webinars geeft een verduidelijking.  

Mevrouw Weststeijn vraagt in de oplegbrief een tabel op te nemen met een overzicht van de oude en nieuwe 

gemeentelijk bijdrage. Afgesproken wordt deze tabel op te nemen.  

 

Mevrouw Hoyink wijst op haar eerdere opmerking dat zijn tegenstander is van het voorstel om een deel van 

het resultaat 2020 aan te wenden voor de afwikkeling van het overgangsmodel verdeelsleutel.  

De heer Klein vraagt om de tekst over de Omgevingswet iets te verduidelijken, met name redactioneel. Deze 

tekst zal worden verduidelijkt.  

De heer Luteijn zou graag in de volgende begroting 2023 inzicht willen krijgen op productniveau i.p.v. 

programmaniveau. 

De heer Hieltjes wijst op mediavragen over de verdeelsleutel.  
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De voorzitter wijst op de tekstuele voorstellen van de heer Van Rumund en vraagt of de leden instemmen met 

deze aanpassing. Een meerderheid van de leden geeft aan hier mee in te stemmen.   

De voorzitter stelt vast dat de leden instemmen met verzending van de ontwerpbegroting 2022 naar de 

gemeentebesturen voor de zienswijzeprocedure. Hij wijst tenslotte op de uitnodiging om deel te nemen aan 

de informerende webinars op 11 en 16 maart.  

 

 

4. Informatiebrief meldkamer Oost-Nederland     Ter informatie 

De heer Van Eert geeft een korte toelichting.  

Voor kennisgeving aangenomen. 

 

5. Rondvraag en sluiting   

De heer Verhulst wijst erop dat in de bestuursadviescommissie brandweer van het Veiligheidsberaad is 

gesproken over de taakdifferentiatie brandweer. Er gaat een brief uit vanuit het Veiligheidsberaad aan de 

minister om vanuit de stelselverantwoordelijkheid te vragen om financiële compensatie. Landelijk gaat het 

daarbij om circa 75 mln.  

 

De heer Bril merkt op dat de GGD een nieuwe website heeft.  

 

De heer Van Riswijk wijst op media aandacht over opschaling van vaccinatielocaties. Heeft dat consequenties 

voor bestaande locaties? De heer Bril antwoordt dat wordt vastgehouden aan de roadmap en dat deze wordt 

versneld.  

De heer Verhulst wil graag in het RBT terugkomen op het vaccineren door huisartsen. Er zijn verzoeken 

ontvangen van huisartsen om op andere locaties te vaccineren. De heer Bril komt hier op terug. Hij wijst op 

het beleid van het RIVM.    

  

6. Sluiting 

De voorzitter wijst erop dat met de huidige verwachting het naar aller waarschijnlijkheid nodig zal zijn om tot 

en met mei als AB digitaal te vergaderen. Hij sluit de vergadering.  

 


